
Operacja łapy
Cześć jestem  Abra, chciałabym podzielić się z wami moją
historią ,od ok roku utykam na prawą łapę (najczęściej po
bieganiu po podwórku), jeździłam do 4 różnych weterynarzy,
miałam robione wiele prześwietleń i nikt nic nie widział, każdy
mówił, że wszystko jest okej. Utykanie trwało dzień lub dwa i
później…

Cel zrzutki
7 500 zł

Zeskanuj kod qr aparatem telefonu lub
wejdź pod adres
https://zrzutka.pl/m5bzhk
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